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 Nedelišće, 19.11.2019. 

 

 

ZAPISNIK SA 8. SJEDNICE NADZORNOG ODBORA „ MESAP-a “ d.o.o. 

 

Sjednica je održana 18. prosinca 2019. godine s početkom u 15:00 sati u prostorijama 

MESAP-a u Nedelišću, Marčec Josipa 27. 

Prisutni članovi: Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o.: 

- Ivan Frlin 

 - Vjenceslav Hranilović 

- Tomica Novak 

- Ivan Krištofić 

Opravdano izostala: Alenka Sabol 

Ostali prisutni na sjednici: Vitomir Kirić 

Zapisničar: Tonka Mlinarić 

 

Dnevni red: 

     01. Izvješće o obavljenoj provjeri provedbe danih preporuka – Državni arhiv za  

                        Međimurje 

     02. Izvješće o stručnom nadzoru nad javnim arhivskim i dokumentarnim gradivom 

           MESAP-a d.o.o. – Državni arhiv za Međimurje 

     03. Izvješće o održanim sajmovima MESAP JESEN 2019 i ADVENT NA  

           MESAPU 2019 

     04. Korekcija plaće za djelatnicu MESAP-a d.o.o. Tonku Mlinarić 

     05. Ostala pitanja i prijedlozi: a) Isplata nagrade za radne rezultate 

http://www.mesap.hr/
mailto:mesap@ck.t-com.hr


Članovi Nadzornog odbora jednoglasno su prihvatili predloženi dnevni red. 

 

Ad. 1. Izvješće o obavljenoj provjeri provedbe danih preporuka – Državni arhiv za  

              Međimurje 

Prilikom kontrole Državnog ureda za reviziju koja se odnosila na učinkovitost postizanja 

rezultata tvrtki i ustanova u vlasništvu županija odnosno općina 2014. godine, na MESAP-u je 

uočeno da se nije uredilo financiranje između MESAP-a, Međimurske županije i Općine 

Nedelišće, pojašnjava direktor Kirić. Prilikom provedbe sporazuma o konkretnim problemima 

utvrđeno je da je stanje u redu i da se kontrola takve vrste više na MESAP-u neće provoditi. 

Član Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o. Ivan Krištofić postavlja pitanje je li to bila samo 

kontrola danih preporuka iz 2014. godine, te mu direktor Kirić pojašnjava kako je MESAP 

d.o.o. imao 5 godina da preporuke ispravi i da je to učinjeno i prije utvrđenog roka. 

Točka 1. iz dnevnog reda prihvaćena je jednoglasno od strane Nadzornog odbora. 

 

Ad 2. Izvješće o stručnom nadzoru nad javnim arhivskim i dokumentarnim gradivom 

          MESAP-a d.o.o. – Državni arhiv za Međimurje 

Prilikom posjete arhivistice gospođe Jasmine Sedmak iz Državnog arhiva za Međimurje 

utvrđeno je da je sva dokumentacija MESAP-a d.o.o. arhivirana prema propisima, osim što 

prostor prijemne kancelarije u kojoj se nalazi dio starije dokumentacije nije prikladan za 

odlaganje, zbog toga što se u tom prostoru osim registratora nalaze i ostale stvari ( usisavač, 

kante, mikseta itd.) . Preporuka je da  se u roku od godine dana dokumentacija posloži u 

adekvatan prostor, te da se od 01.01.2020. godine svo arhivsko i dokumentarno gradivo 

označava sa oznakama predviđenim za određeno gradivo i da se upišu točni rokovi čuvanja. 

Član Nadzornog odbora gospodin Ivan Krištofić postavlja pitanje direktoru Kiriću koliko 

godina se čuva dokumentacija i kada se ona premješta u Štrigovu u Državni arhiv za Međimurje. 

Sva gradiva će se arhivirati prema roku čuvanja, a gradivo kojemu će rok trajanja isteći će se 

premjestiti u arhiv u Štrigovu, odgovara direktor Kirić. Član Nadzornog odbora gospodin 

Vjenceslav Hranilović postava pitanje treba li na MESAP-u biti osoba zadužena za arhiviranje 

na što mu direktor Kirić odgovara da mora biti i da će djelatnica Tonka Mlinarić polagati taj 

ispit za arhiviranje u prvom ispitnom roku koji će se održati u Varaždinu ili Zagrebu.  

Točka 2. iz dnevnog reda prihvaćena je jednoglasno od strane Nadzornog odbora. 

 

Ad 3. Izvješće o održanim sajmovima MESAP JESEN 2019 i ADVENT NA  

               MESAPU 2019 

MESAP JESEN 2019 dugi niz godina slovi kao najbolji sajam u godini što se tiče broja izlagača, 

posjećenosti pa i prodaje na sajmu. Pčelari daju posebnu dimenziju ovom sajmu, no još uvijek 

nije vrijeme da se pčelarski dio sajma organizira zasebno zbog premalog interesa izlagača 

pčelarske opreme za nastup na sajmu. ADVENT NA MESAP-u održan je u 12. mjesecu, te je 

na sajmu izlagalo pedesetak izlagača. Popratni sadržaji bili su kao i svake godine dobro 

odrađeni, no posjećenost uvelike manja nego proteklih godina. Razlog tome jest 

nezainteresiranost posjetitelja koji dođu na nastupe, koncert i slično da obiđu sajam te 

razgledaju ponudu proizvoda. Osim toga, naglašava direktor Kirić, problem postoji i u tome što 



se takav tip sajmova i manifestacija održava u svakom manjem mjestu te u trgovačkim centrima 

u današnje vrijeme, što uvelike umanjuje želju i potrebu posjetitelja da posjete adventski sajam. 

Član Nadzornog odbora Ivan Krištofić iznosi kako se jesenski i adventski sajam ne razlikuju 

previše što se tiče vrste izlagača i njihove ponude te, prema njegovom mišljenju, sve svodi 

skoro na isto. Direktor odgovara da MESAP nije u mogućnosti određivati koji izlagači i sa 

kakvim proizvodima mogu prisustvovati na sajmu zbog toga što MESAP poštuje svakog 

izlagača i treba svima dati priliku da se promoviraju i prodaju dio svog asortimana.  

Točka 3. iz dnevnog reda prihvaćena je jednoglasno od strane Nadzornog odbora. 

 

Ad 4. Korekcija plaće za djelatnicu MESAP-a d.o.o. Tonku Mlinarić 

Direktor Kirić članovima Nadzornog odbora predaje usporedbu plaće djelatnice Tonke 

Mlinarić sa plaćama u Općini Nedelišće, te bivšim djelatnicima MESAP-a na istom radnom 

mjestu. Osnovna bruto plaća u iznosu od 6.171,00 kn primjenjuje se od 01.01.2017. godine 

kada je na ovom radnom mjestu radila Ivana Kapelari. 2008. godine djelatnica Tamara Uroda 

imam je bruto plaću u iznosu od 8.367,00 kn što je 35,59% više od sadašnje. Mladen Bratko 

imao je bruto plaću u iznosu od 6.550,00 kn što je 6,14% više, a plaća u Općini Nedelišće za 

VŠS iznosi 6.897,00 kn što je povećanje od 11,76%. Direktor predlaže povećanje bruto plaće 

za 10,00% koja bi iznosila 6.788,00 kn uz opravdanje za dobar rad djelatnice, što kroz radne 

zadatke koje obavlja, što kroz obavljanje određenih dežurstava na MESAP-u u vrijeme 

održavanja skupština, radionica, koncerata ili bilo kakvih drugih događanja izvan utvrđenog 

radnog vremena. Djelatnica Tonka Mlinarić uvijek je na raspolaganju upravo iz tog razloga što 

MESAP nema osobu zaposlenu u tom dijelu obavljanja dužnosti. Predsjednik Nadzornog 

odbora Ivan Frlin naglašava kako to nije značajno povećanje plaće koja bi u neto iznosu iznosila 

4.800,00 kn, te da kao takva nije primamljiva, te podržava direktorov prijedlog o povećanju 

plaće. Član Nadzornog odbora Ivan Krištofić postavlja pitanje potvrđuje li Nadzorni odbor 

odluku direktora ili se u vezi ove točke još moraju izjasniti župan Matija Posavec i načelnik 

Darko Dania, na što se priključuje i gospodin Vjenceslav Hranilović koji smatra da članovi 

Nadzornog odbora ne bi trebali o tome odlučivati već Uprava MESAP-a, no slaže se sa 

prijedlogom ukoliko financijska struktura to povećanje dopušta. Član Nadzornog odbora 

Tomica Novak postavlja pitanje u vezi putnih troškova na što mu direktor odgovara da oni 

iznose 350,00 kn prema odredbi županije od 2018. godine.  

Točka 4. iz dnevnog reda prihvaćena je jednoglasno od strane Nadzornog odbora. 

 

Ad. 5. Ostala pitanja i prijedlozi:  

           a) Isplata nagrade za radne rezultate 

Direktor Kirić predlaže isplatu nagrade za radne rezultate sebi i djelatnici Tonki Mlinarić u 

iznosu od 2.500,00 kn. Naglašava također kako se neće isplaćivati božićnica te moli članove 

Nadzornog odbora da prihvate prijedlog. Predsjednik Nadzornog odbora Ivan Frlin iskoristio 

je priliku da pod zadnjom točkom dnevnog reda čestita Božić te poželi svim članovima 

uspješnu Novu godinu.  

 

Točka 5. iz dnevnog reda prihvaćena je jednoglasno od strane Nadzornog odbora. 



Nadzorni odbor je sjednicu završio u 15:30 sati. 

 

 

Predsjednik Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o. 

 

                    Ivan Frlin                                               
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